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Plats och tid Nacka stadshus kl 18.00 – 21.00 
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Utses att justera Martin Hellströmer  

Justeringsdatum 25 februari 2015 Paragrafer §§ 6-7,9-20 

 12 februari 2015 

 

Paragraf § 8 

Underskrifter Sekreterare  

  Maria Baeva 

 Ordförande  

  Richard Wendt 

 Justerande  

  Martin Hellströmer  

BEVIS OM ANSLAGSDAG 

Fritidsnämndens protokoll är justerat, § 8  

Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 

Sammanträdesdatum 12 februari 2015 

Anslaget sätts upp 13 februari 2015 

Anslaget tas ned 9 mars 2015  

Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus 

 
Underskrift  ...........................................................................  
 Nämndsekreterare Maria Baeva  
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BEVIS OM ANSLAGSDAG 

Fritidsnämndens protokoll är justerat 

Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 

Sammanträdesdatum 12 februari 2015 

Anslaget sätts upp 25 februari 2015 

Anslaget tas ned 19 mars 2015 

Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus 

 
Underskrift  ...........................................................................  
 Nämndsekreterare Maria Baeva 
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§ 6  

Kompetensprogram för fritidsnämnden  

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

Thomas Sass, utvecklingsledare på kultur- och fritidsenheten, går genom fritidsnämndens 

uppgifter, verksamhetsområden samt fritidsnämndens strategiska mål för 2015. 

Nämndsekreterare Maria Baeva informerar om rutiner i fritidsnämnden gällande utskick av 

handlingar till nämnden, inlämning av yrkanden, reservationer, protokollsanteckningar, 

mm. 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

- - - - -  
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§ 7   

Övertryckstält eller alternativ, information om 

pågående förstudie   

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

Jerker Linnerborg, projektledare på fastighetsutvecklingsenheten, informerar om en 

pågående förstudie med följande frågeställning: Övertryckstält eller fackverksbyggt? 

Övertryckstält fördel: relativt billig nyinvestering för fullstor plan, c:a 15 miljoner inkl. 

uppvärmningskälla, exempelvis fjärrvärme, jordvärme e.d. 

Dyra driftkostnader, kostsamt med upp och nedmontering varje år, dessutom skall 

förvaringsyta om c:a 200 kvm räknas in i omkostnaderna. 

 

Fackverksbyggnation: Begränsningar vad det gäller planbredd, vid en spännvidd över 40 

meter, krävs kraftfullare takstolar och kostnadsökningen för dessa är stor. 

Traditionella hallar av denna modell är i storleksordningen 40 x 70 -80meter, längden 

påverkar inte konstruktionen. 

 

Dessa hallar kan antingen vara av tältduksmodell eller kläs in med plåtfasad och med 

isolerade väggar. Uppförande kostnad för den modellen beroende på om det isoleras eller 

ej. Man kan även anlägga paviljonger för omklädnad i anslutning till dessa förslag. 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
 
- - - - - 
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§ 8 Dnr FRN 2014/84 

Antagande av anbudsgivare för kolloverksamhet   

Beslut 

1. Fritidsnämnden beslutar att anta anbuden från anbudsgivare nummer 1 och 

anbudsgivare nummer 2 för kolloverksamhet för tiden 2014-08-01 till och med 

2018-07-31 med möjlighet till förlängning på 1 år.  

2. Fritidsnämnden beslutar om omedelbar justering av protokollet i ärendet. 

Ärendet 

Nacka kommun har genomfört en upphandling av kolloverksamhet med förenklat 

förfarande enligt 15 kap lagen om offentlig upphandling, LOU. Två anbud har kommit in.  

 

Prövning och utvärdering av anbuden har skett i enlighet med förfrågningsunderlaget. 

Fritidsnämnden har tidigare beslutat att upphandla en eller två utförare av kolloverksamhet. 

Av förfrågningsunderlaget framgår att kommunen kommer att tilldela uppdrag enligt det 

behov som uppstått och inte genom rangordning eller en andra konkurrensutsättning. 

Kommunen garanterar ingen volym för utförarna.  

 

Utvärderingen visar att bägge anbud har möjlighet att utföra uppdraget i enlighet med 

förfrågningsunderlag med tillhörande kravspecifikation. Därmed föreslår kultur- och 

fritidsenheten att fritidsnämnden beslutar att anta anbuden från anbudsgivare nummer 1 

och anbudsgivare nummer 2 för kolloverksamhet för tiden 2014-08-01 till och med 2018-

07-31 med möjlighet till förlängning på 1 år 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 09 februari 2015 

Bilaga 1. Utvärderingsprotokoll 

Bilaga 2. Förfrågningsunderlag  

Bilaga 3. Skall-krav på anbudsgivare  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

Fritidsnämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad.  

Protokollsanteckningar 

Pascal Fall (MP) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”MP tycker att det är orimligt att bara två kolloanordnare har nappat på att arbeta med 

kommun. Vi tycker att det är viktigt att flera kolloanordnare ska vilja jobba med Nacka 
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kommun för att våra barn och ungdomar får den bästa möjliga kolloverksamheten 

eftersom vi har för mål att bli bäst på att vara kommun. Det ska inte vara så att vi betalar så 

lite för våra barns kolloplatser för att de ska kunna få den bästa möjliga 

kolloverksamheten.”  

 

- - - - -  
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§ 9 Dnr FRN 2013/117-820 

Uppföljning av strategi för minskad energianvändning i 

Nackas kommunala verksamhet 2014  

Beslut 

Fritidsnämnden tillstyrker att kommunstyrelsen 

1. godkänner uppföljningen av strategi för minskad energianvändning i Nackas 

kommunala verksamhet 2014 (enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen).   

2. antar reviderade mål för energianvändning i kommunens eget fastighetsbestånd, 

p.g.a. försäljning av ca 30 procent av fastighetsbeståndet i december 2014. De 

reviderade målen innebär att: 

a. Energianvändningen i kommunens fastigheter ska till år 2020 ha minskat 

med 10 procent jämfört med år 2014 (tidigare 20 procent jämfört med år 

2009). Det innebär att energianvändningen 2020 ska vara 37 000 MWh/år 

(tidigare 54 000 MWh/år). 

b. 2020 ska energianvändningen i snitt per kvm i hela beståndet uppgå till max 

165 kWh/kvm Atemp (tidigare 140 kWh/kvm Atemp). 

3. beslutar att fortsatt arbete med de mål och åtgärder som fortfarande pågår inom 

ramen för energieffektiviseringsstrategin inordnas i handlingsplanen för de lokala 

miljömålen. 

Ärendet 

Ärendet innehåller dels en uppföljning av energieffektiviseringsstrategin för 2014, dels 

förslag på reviderade mål i strategin och dels beslut om fortsatt arbete.  

 

Energimyndigheten har beviljat stöd till framtagandet och genomförandet av strategin 

under åren 2010-2014. Arbete med strategin ska återrapporteras senast den 31 mars varje 

år. 

 

Fritidsnämnden är ansvarig för åtgärd 4: Minskad energianvändning i Nacka kommuns 

ishallar och simhallar. Åtgärden bedöms vara grön, dvs. att den pågår enligt plan. (se bilaga 

Uppföljning av strategi för minskad energianvändning i Nackas kommunala verksamhet 

2014.) 

Handlingar i ärendet 

Miljöenhetens tjänsteskrivelse den 29 januari 2015  

Uppföljning av strategi för minskad energianvändning i Nackas kommunala verksamhet 

2014 

Strategi för minskad energianvändning i Nackas kommunala verksamheter 2014 
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Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar  

Martin Gunnesson (KD) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”I denna fråga valde Kristdemokraterna att lägga ned sin röst, då vi anser att vi saknade 

grund för ett informerat ställningstagande gällande del två av beslutet, fastställande av 

reviderade mål för energiförbrukningen. Källmaterialet redovisar en markant sämre 

energieffektivitet i den del av fastighetsbeståndet som består kontra den som sålts, men 

tillhandahåller ingen analys av orsakerna till detta. Även om det sannolikt beror på olika 

fastighetstyper i de två bestånden, så bör detta fastställas. Då detta inte redovisas, är det 

rimligen inte möjligt att idag bedöma potentialen för besparingar i det bestående beståndet, 

och således heller inte om de angivna målsättningarna är vederbörligt ambitiösa. 

Anledningen till att vi inte väljer att yrka på återremiss eller reserverar oss är att de angivna 

målen gäller för hela Nacka Kommuns fastighetsbestånd, med undantag för de 

verksamheter för vilka Fritidsnämnden i detta fall givits explicit ansvar, det vill säga ishallar 

(redovisas separat) och simhallar (föremål för utredning). Således anser vi att de här angivna 

målen ligger utanför vår direkta påverkan, och nöjer oss med att lägga ner vår röst.” 

 

- - - - -  
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§ 10 Dnr FRN 2014/106-044 

Slutredovisning av reinvesteringsprojekt, lekplats 

Atlasvägen   

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Under år 2014 har lekplatsen vid Atlasvägen, på Sicklaön, byggts om och resultatet av 

denna investering ska därför slutredovisas till Fritidsnämnden. 

 

I Nacka finns det 100 lekplatser på kommunens allmänna parkmark. Några av dessa 

lekplatser rustas varje år. Det finns ett stort behov av upprustning eftersom många 

lekplatser anlades på 70-talet och börjar nu bli gamla, samtidigt som Nacka får fler 

innevånare. Generellt ställs höga krav på lekplatser idag, både när det gäller säkerhetsfrågor 

och lekvärde för olika åldrar. 

Lekplatsen har upprustats enligt ett tema där avsikten är att stärka områdets identitet och 

bidra till en variation av upplevelser. Temat är Vikingalek. 

(Bilder som visar årets renovering finns i bilaga till tjänsteskrivelsen).  

 

Ombyggnaden är utförd enligt kommunal standard och är godkänd enligt SSEN 

(säkerhetsnorm). 

Denna lekplats har dessutom fått en högre grad av tillgänglighetsanpassning 

Handlingar i ärendet 

Park- och naturenhetens tjänsteskrivelse den 12 januari 2015 

Atlasvägen hemsida 

Fotokollage 

Informationen från kommunens hemsida, fliken natur och fritid 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

- - - - -  
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§ 11 Dnr FRN 2013/28-332 

Slutredovisning av projekt aktivitetspark i Duvnäs 

Utskog etapp 1  

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

Den gamla lekplatsen i Duvnäs Utskog har byggts om och tillgänglighetsanpassats och 

resultatet av denna investering ska därför slutredovisas till fritidsnämnden. 

 

I Nacka finns det 100 lekplatser på kommunens allmänna parkmark. Det finns ett stort 

behov av upprustning eftersom många lekplatser anlades på 70-talet och nu börjar bli 

gamla samtidigt som Nacka får fler innevånare. Generellt ställs höga krav på lekplatser idag, 

både när det gäller säkerhetsfrågor och lekvärde för olika åldrar. Ombyggnaden är utförd 

enligt kommunal standard och godkänd enligt SSEN (säkerhetsnorm). 

 

Aktuell lekplats ligger i en grannskapspark i Duvnäs Utskog och är välfrekventerad. Den 

har byggts om enligt ett tema, där avsikten är att stärka områdets identitet och bidra till en 

variation av upplevelser. Temat är cirkuslek. Bilder finns i bilaga 1. 

Etapp 1 omfattar främst lekplatsen, i en kommande etapp åtgärdas övriga delar i parken. 

 

Aktivitetsparken är tillgänglighetsanpassad. I bifogad bilaga 3 redogörs för vad som finns 

på platsen och vad som kan användas även om man har en funktionsnedsättning. 

Många lekplatser i kommunen är tillgänglighetsanpassade i vissa delar och det finns ett 

behov av att ha lekplatser som har en högre grad av tillgänglighet. Avsikten är att fler ska 

kunna använda det mesta av utrustningen och att fler ska ges möjlighet att vara med i leken 

på sina egna villkor. Många har efterfrågat en tillgänglighetsanpassad lekplats i Nacka och 

nu kan man hänvisa till denna plats. 

Handlingar i ärendet 

Park- och naturenhetens tjänsteskrivelse den 13 januari 2015 

Fotokollage 

Informationen från kommunens hemsida, fliken natur och fritid 

Lek för alla 

Investeringsbeslut FRN 2013/28-332 
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Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

- - - - -   
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§ 12 Dnr FRN 2013/60-332-044  

Slutredovisning av investeringsprojekt utegym i Sickla 

strand 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Fritidsnämnden noterar att beloppet på entreprenadkostnad i tjänsteskrivelsen är felskrivet 

och skulle ändras till 415 000 kronor.   

Ärendet 

Ett nytt utegym har byggts i Sickla strand och resultatet av denna investering ska därför 

slutredovisas till Fritidsnämnden. 

 

Det kommer flera önskemål om nya utegym till kommunen och därför har det nu byggts 

ett utegym även i Sickla strand. Längs Sicklasjön finns en promenadslinga som är 

välfrekventerad. Där finns även ett parkområde med lekplats, tennisbanor mm. I denna 

park finns nu ett mindre utegym. Skyltar visar exempel på olika rörelser som kan utföras på 

de tre delarna. Bollen, barren och bron. Bilder finns i bilaga 1. 

Utegymmet är även tillgängligt för rullstolsburna. 

Handlingar i ärendet 

Park- och naturenhetens tjänsteskrivelse den 7 januari 2015  

Fotokollage  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Fritidsnämnden noterade att beloppet på entreprenadkostnad i tjänsteskrivelsen är 

felskrivet och skulle ändras till 415 000 kronor.   

Protokollsanteckningar 

Pascal Fall (MP) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Miljöpartiet tycker att det är bra att det tillkommer fler utomhusgym i kommunen och 

lokaliseringen i Sickla strand är lämplig. Vi vill att kommunen undersöker hur mycket den 

här typen av utegym används i jämförelse med andra typer av utegym inför kommande 

beslut av att bygga fler utegym i kommunen. Om det används i väldigt liten utsträckning är 

det snarare att betrakta som konstnärlig offentlig utsmyckning och beslutet bör då istället 

fattas i och bekostas av Kulturnämnden.” 

 

Martin Hellströmer (S) och Andrea Amigo (S) lät anteckna följande till protokollet.  
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”Utegymmet i Sicklastrand har kostat mycket pengar för Nackas medborgare. Själva 

gymmet har kostat ca.150 000 kr och resterande kostnad är för markarbeten.  

Hur markarbetet kan kosta mer än 250 000 kr på en så liten yta ställer vi hos frågande till. 

Detta är ytterligare ett tecken på att upphandlingsrutinerna inom kommunen måste 

förbättras. Förhoppningsvis kan utegymmet i Sicklastrand bli en lärdom för den politiska 

majoriteten i Fritidsnämnden när Nacka ska bygga fler utegym.” 

 

Louise Granath (FP) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Vi är från Folkpartiets sida måna om att de investeringsmedel som har avsatts för 

ytterligare utegym (4,5 mSEK för perioden 2015-2017) ska nyttjas klokt. Därför är en 

grundlig genomgång av lämpliga placeringar och efterfrågade utformanden på utegym av 

stor betydelse. Det är centralt att en sådan översyn tar ett helhetsgrepp för kommunen 

samt är lyhörd för initiativ och idéer från medborgare och föreningar.” 

 

- - - -   
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§ 13 Dnr FRN 2014/81 

Föreningsdriven öppen fritidsverksamhet för flickor 12 - 

18 år 

Beslut 

1. Fritidsnämnden beslutar att förlänga överenskommelse med föreningen 

Tjejverkstans vänner avseende öppen verksamhet för perioderna september 2015 

till maj 2016 samt september 2016 till maj 2017 

2. Fritidsnämnden beslutar att förlänga överenskommelse med föreningen Darra 

musik och dans avseende öppen verksamhet för perioderna september 2015 till maj 

2016 samt september 2016 till maj 2017 

3. Fritidsnämnden beslutar att förlänga överenskommelse med föreningen Boo 

KFUM avseende öppen verksamhet för perioderna september 2015 till maj 2016 

samt september 2016 till maj 2017 

Ärendet 

Fritidsnämnden har tidigare bedömt att det finns ett behov av en riktad öppen 

fritidsverksamhet som enbart vänder sig till flickor i åldern 12-18 år. Därför beslutade 

fritidsnämnden i april 2014 att införa ett särskilt föreningsbidrag för föreningar som ville 

anordna sådan verksamhet. För att få ta del av bidraget skulle föreningarna ingå en särskild 

överenskommelse med fritidsnämnden där bland annat omfattningen på verksamheten 

reglerades. Under sommaren ingick kommunen en överenskommelse med tre föreningar 

som alla startade sina verksamheter under hösten.  

 

Samtliga tre föreningar visar på en verksamhet som lockar och intresserar flickor i 

målgruppen. Alla tre föreningar är intresserade av få fortsätta verksamheten i ytterligare en 

period. Föreningarna efterlyser också att överenskommelser kan ingås för en längre tid än 

enbart ett år, för att få mer långsiktiga förutsättningar.  

 

Kultur- och fritidsenheten föreslår att verksamheterna ges möjlighet att etablera sig 

ytterligare innan en större utvärdering av resultatet ska genomföras. Enheten föreslår därför 

att de befintliga överenskommelserna förlängs med ytterligare två verksamhetsperioder, 

under perioden september 2015 – maj 2016 samt september 2016 till maj 2017, med 

samma villkor som tidigare överenskommelse. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 2 februari 2015 

Överenskommelse med föreningen Tjejverkstans vänner 

Överenskommelse med föreningen Nacka dans och teater 
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Utdragsbestyrkande 

 

Överenskommelse med föreningen Boo KFUM 

Yrkanden 

Martin Hellströmer (S) yrkade för Socialdemokraterna på att ärendet återremitteras med 

motivering att vi vill att det kompletteras med om föreningarna uppfyller ställda krav samt 

besöks närvaro hos de olika föreningarna.   

 

Ordförande Richard Wendt (M) yrkade avslag på Martin Hellströmers (S) 

återremissyrkande.   

Beslutsgång 

Ordförande Richard Wendt (M) ställde Martin Hellströmers (S) återremissyrkande mot sitt 

avslagsyrkande och fann att nämnden avslagit Martin Hellströmers (S) återremissyrkande.  

 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 

Protokollsanteckningar 

Pascal Fall (MP) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Miljöpartiet strävar efter en jämställd fritid i Nacka och vi tycker att det är ett bra och 

viktigt initiativ att stödja öppna fritidsverksamheter för flickor mellan 12 och 18 år. En 

grupp vars behov och intressen som ofta åsidosätts samtidigt som den psykiska ohälsan 

bland unga tjejer i Nacka ökar (Stockholmsenkäten 2014). Idag präglas föreningars 

verksamheter av kortsiktiga projektinsatser och vi vill istället kunna ge dessa föreningar 

besked om ekonomiska ramar som sträcker sig över 4-5 år. Detta för att de lättare ska 

kunna planera sin verksamhet och känna en större trygghet.” 

 

Martin Hellströmer (S) och Andrea Amigo (S) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Vi Socialdemokrater vill verkligen belysa hur viktig vi tycker målgruppen för det här 

föreningsbidraget är. Vi efterfrågade redan vid den politiskaberedningen en vecka innan 

nämndens sammanträde mer detaljerad information hur väl de olika verksamheterna 

fungerar idag. På nämndsammanträdet fick vi sedan veta att en av föreningarna inte hade 

inkommit med någon årsredovisning till kommunen men trots detta skulle bli beviljad 

bidrag för nästkommande år. Därför yrkade vi på återremiss för att alla föreningar skulle 

hinna skicka in sina skriftligaredovisningar och vi politiker skulle få en chans att utvärdera 

verksamheterna och se om alla följer uppsatta mål med detta bidrag.  

  

Vi vill betona hur viktigt vi tycker det är med uppföljning inom nämnden, för att se hur de 

olika verksamheter sköts. Det är extra viktigt när det gäller målgruppen i detta ärende.” 

 

- - - - -  
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§ 14 Dnr FRN 2013/62-041 

Årsbokslut 2014 

Beslut 

Fritidsnämnden fastställer årsbokslut för år 2014.  

Ärendet 

Fritidsnämnden redovisar ett positivt resultat med 0,2 miljoner kronor, nettokostnaderna 

uppgår till 138,5 miljoner kronor mot budgeterade medel om 138,7 miljoner kronor. 

Intäkterna på 10,2 miljoner kronor är högre än beräknat Uthyrningen av idrottshallarna har 

nyttjats maximalt och fotbollsplanerna har haft en lång säsong i och med den snöfria 

vintern fram till jul. Medley AB som från och med 1 augusti driver simhallarna får 

intäkterna för allmänhetens besök i simhallarna.   

 

Vid årets medborgarundersökning uppgav 85 procent av nackaborna att anläggningarna är 

välskötta. I jämförelse med andra kommuner som deltagit i undersökningen ligger Nacka 

över medel. 80 procent av nackaborna anser att flickor och pojkar ges lika förutsättningar 

för sina fritidsaktiviteter, vilket är fortsatt ökat resultat. 

 

Ridsporten har länge varit en av de största handikappidrotterna i Sverige och genom 

ridsporten får omkring 4 000 personer med funktionsnedsättning en möjlighet till en aktiv 

och meningsfull fritid. Fritidsnämnden har under perioden ingått en överenskommelse med 

Värmdö kommun och föreningen Värmdö ridklubb angående ridverksamhet för personer 

med grav rörelsenedsättning med eller utan ytterligare funktionsnedsättning i alla åldrar. 

 

Fritidsnämnden beslutade den 5 mars att driften av kommunens simhallar ska utföras av 

Medley AB, som vinnande anbud i den upphandling av simhallsdrift som nämnden hade 

beslutat om den 18 september 2013. Medley tog över ansvaret för verksamheten den 1 

augusti. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 27 januari 2015 

Investeringsredovisning 

Specifikation över resursfördelningen av fritidsnämndens verksamheter år 2014 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Reservationer 

Martin Hellströmer (S) reserverade sig mot beslutet och angav följande.  

 



19 (25) 
 12 februari 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

”Socialdemokraterna har valt att reservera sig i detta ärende då man i bokslutet enbart har 

mätt nyckeltal där nämnden uppfyller sina målvärden. Däremot de nyckeltal som nämnden 

tidigare inte har uppfyllt sina målvärden har man låtit bli att mäta, trots att det var 

förutbestämt att det skulle göras under 2014. Vi Socialdemokrater tycker det är väldigt 

häpnadsväckande och anser det viktigt att både bra och dålig statistik presenteras. Det gör 

att vi på ett bättre sätt kan se hur vi kan förbättra nämndens verksamhet.” 

Protokollsanteckningar 

Louise Granath (FP) lät anteckna följande till protokollet. 

 

”Kommentar till not 21, extraordinär kostnad för utredning av ridhus i Älta: 

Ridhuset i Älta/Källtorp är beslutat sedan flera år tillbaka och bör komma till stånd snarast 

möjligt. Vi beklagar att projekteringen av ridhuset har dragit ut på tiden och därmed 

inneburit kostnader för kommunen. Folkpartiet är överlag positiva till den satsning på 

ridsport som har påbörjats i Nacka under senare år och som kommer att tillgängliggöra 

ridsporten för fler barn och unga framöver. Vi ser fram emot en ytterligare utveckling av 

ridsporten i Nacka och anser att en ridskoleverksamhet i Källtorp är en central del i denna 

utveckling. Fritidsnämndens kapacitetsutredning visar att behovet av ytterligare 

ridanläggningar och ridhus finns redan idag och kommer att öka framöver när Nacka växer. 

Geografiskt innebär Källtorp, med sina mycket goda kommunikationer till bl.a. Älta och 

centrala Nacka, ett starkt tillskott till ridsporten i Nacka.” 

 

- - - - - 
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§ 15 Dnr KFKS 2014/831 

Motionssvar Utegym i Nacka 
Motion den 22 september 2014 av Christina Ståldal, Mikael Carlsson, Johan Kjellman och 

Rahim Jafari (NL) 

Beslut 

Fritidsnämnden avslår motionen med anledning av att en översyn av behov och placering 

för utegym redan är påbörjad och bland de befintliga utegym i kommunen finns ett i 

Krokhöjden inte långt ifrån centrala parken i Orminge. 

Ärendet 

Motionärerna föreslår att anlägga ett utomhusgym i Centrala parken i Orminge samt i andra 

större bostadsområden i Nacka.  

 

Kultur- och fritidsenheten är positiva till utomhusgym. Den pågående översyn av 

utomhusgymmen i hela Nacka, dess placering och utformning behöver vidare fördjupas i 

samverkan mellan kultur- och fritidsenheten och parkenheten för att kunna föreslå 

prioriteringar. Det kan konstateras att bland de utegym som idag finns i kommunen ligger 

ett i Krokhöjden, inte långt från den i motionen föreslagna platsen.  

 

Ansvaret för utomhusgym ingår i natur- och trafiknämndens ansvarområden. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 20 januari 2015 

Protokoll Kommunfullmäktiges arbetsutskott, motion Utegym i Nacka 

Motion om Utomhusgym i Centrala parken i Orminge och i andra större bostadsområden   

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

- - - - - 
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§ 16 Dnr FRN 2014/170-828 

Politikerinitiativ – Underhålls- och livslängdanalys för 

fritids- och idrottsinfrastruktur 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar att arbete i frågan pågår och anser därmed initiativet 

färdigbehandlat. 

Ärendet 

Martin Hellströmer (S) och Ulf Öberg (S) har gemensamt skickat in ett politikerinitiativ till 

fritidsnämnden den 3 november. I och med övergången av anläggningar till 

fastighetsprocessen gör lokalenheten en PU-plan över objekten, vilket även innefattar 

planerat underhåll. Initiativet är därmed färdigbehandlat. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 26 januari 2015 

Politikerinitiativ 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

- - - - - 
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§ 17 Dnr FRN 2014/169-826 

Politikerinitiativ - Rusta upp Fisksätra IP! 

Beslut 

Fritidsnämnden uppdrar till direktören för arbete och fritid att följa och delta i vägenhetens 

arbete kring Fisksätra IP och återkomma till nämnden med information och vidare 

beslutsunderlag i ärendet. 

Ärendet 

Martin Hellströmer (S) och Ulf Öberg (S) har gemensamt skickat in ett politikerinitiativ till 

fritidsnämnden den 3 november. Kultur- och fritidsenheten har fått information från 

vägenheten, som sköter kommunens bryggor och kajer, att en större översyn gör gällande 

strandkanten nedanför fotbollsplanen samt slänten som fotbollsplanen vilar på. Genom 

deltagande i vägenhetens översyn finns möjlighet att koppla förutsättningarna för 

upprustning till ett större sammanhang. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 26 januari 2015 

Politikerinitiativ  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

- - - - - 
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§ 18 Dnr FRN 2014/174 

Politikerinitiativ - Konsekvensbeskrivning hur försäljning 

av fastigheter och mark påverkar nämndens verksamhet 

Beslut 

Fritidsnämnden anser initiativet färdigbehandlat. 

Ärendet 

Martin Hellströmer (S) har skickat in ett politikerinitiativ till fritidsnämnden den 5 

november, angående en utvärdering av hur kommunens fastighetsaffär med Rikshem 

påverkar nämndens verksamhet. Kommunstyrelsen kommer vara avtalsförande part med 

Rikshem och varken på kort eller lång sikt är fritidsnämndens verksamhet under stor 

påverkan. Initiativet anses därmed besvarat. 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 26 januari 2015 

Politikerinitiativ  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

- - - - - 
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§ 19 

Anmälningsärenden  

Beslut 

1. Fritidsnämnden noterar till protokollet att den tagit den handlingarna.  

 

 

Skrivelser 

Yttrande från Nacka Hockeyklubb avseende detaljplaneprogram för centrala Nacka 

Tackbrev från Astma och Allergiföreningen för lägerverksamhet för ett stöd från Nacka 

kommun    

Rapporter 

Rapport från ungdomsmässa MY 2015 samt oredigerade svar från besökarna på frågorna: -

vad var bra? och -vad kan bli bättre? 

Rapport från stiftelsen Skota Hem säsongen 2014  

Rapport från Skuru IK om verksamhet för Barn och Ungdomar med funktionsnedsättning  

Inbjudningar 

Kallelse till rådsmöte i Föreningsrådet i Älta (tisdag den 3/2 kl. 19.00) samt protokoll från 

föregående rådsmöte.   

Medborgarförslag  

Medborgarförslag isbana  

Delegationsbeslut  

Vidaredelegering av beslutsattestanter år 2015 inom Fritidsnämnden   

 

- - - - - 
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§ 20  

Övriga frågor  
 

Frågan om Boo vallen togs upp av Martin Hellströmer (S) om tjänstemän från 

fritidsverksamhet fortsätter att vara med i dialog om Boo vallen och om fritidsnämnden 

kommer att kunna yttra sig i frågan. Annika Londono, tillförordnad enhetschef för kultur- 

och fritidsenheten, besvarade frågan och meddelade att det är miljöenheten som jobbar 

med frågan och har träffat både föreningar och de boende. 

    

Rädda Boo KFUM har skickat ett mejl till vissa ledamöter i fritidsnämnden. Ordförande 

Richard Wendt (M) informerade att han har träffat ordförande i KFUM i ett annat ärende 

och diskuterat hur de ville utveckla sin verksamhet i Myrsjön. Fritidsnämnden noterade att 

ingen vidare behandling av inkommit e-post meddelande kommer att ske.   

 

Martin Gunnesson (KD) tog upp en fråga om Björknäs omklädningsrum och 

verksamheten. Jerker Linnerborg besvarade frågan och meddelade att fritidsnämnden har 

fattat ett beslut i september 2014 att 10 miljoner kronor ska delas ut för ett nytt rum. Det 

har byggts ett tält, det pågår en dialog med Björknäs och tidsramar för hantering av frågan 

är inom 2015.  

 

Ordförande Richard Wendt (M) tog upp frågan om politiska beredningar och om det finns 

intresse i nämnden att öka närvaro på politiska beredningar till att en ledamot från varje 

parti kallas in till politiska beredningar förutom presidiet. Fritidsnämnden gav i uppdrag till 

kultur- och fritidsenheten att till nästa möte den 12 mars återkomma med underlag för 

nämnden att fatta beslut om närvaro på politiska beredningar och arvode samt att göra 

nödvändiga uppdateringar i fritidsnämnden arbetsordning.  

 

Det togs upp en fråga om hantering av medborgarförslag om isbana – Jerker Linnerborg 

besvarade frågan och meddelade att det pågår en dialog med medborgaren.  

 

- - - - - 

 

 

 


